
 
 

23.11.2022 

 1/2022ועדת איכות הסביבה מס'   – פרוטוקול מסכם 

  בחדר ישיבות  11:16בשעה  23/11/2022' דשהתקיימה ביום 

 משתתפים:

 ר מתי אבני, ראש המועצה"ד ▪

 יו" הועדה    - גדעון חסן מר ▪

  (זוםחבר ועדה )ה ט משה פריינמר  ▪

 מנהל ומפקח רישוי עסקים   –אברהים בשאר מר  ▪

 נציג ציבור    –אבו סעדה  דמופימר  ▪

  ציבור נציג  –חמד מורסל  מר  ▪

 

  לסיכום: 

 1/2022מס'  ועדת איכות הסביבה ו ב מטרת הפגישה הנה הכירות ראשונית ראש המועצה : 

   –ע"י יו"ר הוועדה מר גדעון חסן לתת סקירה כללית.   מר בשאר אברהיםמבקש מ  -

   בשאר אברהים: -

 תושבים.   4000כ  מספר תושבים במסעדה  -

 הנו יישוב חקלאי המתבסס בעיקר על גידולי דובדבנים ותפוחים. מסעדה 

 )מסעדות, מרכולים, תעשייה וכו'(  150מספר עסקים הנו 

 מהם עם רישיון עסק    3אטליזים אשר   7

המועצה  ה ובאיגוד  באשכול  מנהל    י ווטרינרחברה  בשיתוף  האכיפה  את  מפעיל  למעשה  והוא 

 המחלקה במועצה.

 ק"ג בשר   600בשנה האחרונה הושמדו מעל 

 רפתות פלוס   10+רפתות: 

 , תחנת חומרי בניין תחנת בניין, תחנה גושית

 כנגד כלבתהכלבים מחוסנים   60%

 שת"פ עם ראש המועצה ומנהלי המחלקות  ישנה 

וטרינריה ואיכות סביבה מנוהלת ע"י מר בשאר איברהים, זה מקל עלינו    ראש המועצה: -

המועצה מתגברת בתפיסת כלבים   הסביבה, בנוסף  בטיפול הנושאים בכל הקשור לאיכות

 .  שהאיגוד נותן מענהמשוטטים בעובד מועצה שהוכשר לזה עד 

 

 



 
 

, אין לנו סוגיית זריקת אשפה מסביב ליישוב,  מוקף במצלמות אבטחהבנושא האשפה: היישוב כולו  

אנחנו כמועצה מטפלים בהתאם: מבקשים ממנו לאסוף, או קונסים את העובר  רה  ובמידה וזה ק 

 על החוק. 

מול אשכול גליל מזרחי, התהליך    מתבצע קבלן האשפה עובד לפי תעריף למכולה, ואחר כך החשבון

 בצורה טובה ומסודרת.  עובד

 יה: המועצה בחוזה עם חברת אמניר קרטונ  

 

 

 אןגדעון חס

 יו"ר ועדת איכות הסביבה 

 

 

 
 

 


